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Z á p i s n i c a   zo  4. r i a d n e h o   z a s a d n u t i a 

Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou konaného dňa 3. mája 2019  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva (OZ) 

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Žiadosti od občanov a subjektov pre OZ 

5. Správa o vykonanej kontrole hlavného kontrolóra  

6. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2019  

7. VZN č. 01/2019 – poplatky ZpS Harmónia  

8. Dodatok č. 03 k VZN 1/2016 – opatrovateľská služba  

9. VZN č. 02/2019 – poplatky škola, jedáleň  

10. Rôzne - diskusia 

11. Schválenie uznesení 

12. Záver 
 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou (ďalej len OZ) otvoril a viedol 

starosta obce PaedDr. Juraj Hlavatý. Pán starosta konštatoval, že je prítomných 7 poslancov 

z 9 členného obecného zastupiteľstva a je uznášaniaschopné. Zo zasadnutia obecného 

zastupiteľstva sa ospravedlnili poslanci OZ p. Milan Targoš a p. Milada Kováčová. Starosta 

obce predniesol návrh programu rokovania tak, ako bol poslancom doručený. Nakoľko 

k návrhu programu neboli vznesené iné návrhy, pán starosta dal za návrh programu hlasovať. 

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

2. Určenie zapisovateľa návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Pán starosta určil za zapisovateľku zápisnice JUDr. Vieru Zátekovú Valkovú. 

Do návrhovej komisie boli schválení: 

Anna Targošová, poslankyňa OZ  

Mgr. Marcel Kormanec, prednosta OÚ 

Za overovateľov zápisnice boli schválení: 

Anton Macanga, poslanec OZ 

Dušan Brandis, poslanec OZ      

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

3. Kontrola plnenia uznesení  

Správu o kontrole plnenia uznesení predniesla p. Záteková Valková, zapisovateľka OZ. 

Konštatovala, že na 3. riadnom zasadnutí OZ, konanom dňa 08.02.2019 bolo prijatých 

13 uznesení, a to od č. 28 do č. 40. Všetky uznesenia boli pánom starostom v zákonnej lehote 

podpísané a sú splnené. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 41 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

BERIE  NA  VEDOMIE 

Správu o kontrole plnenia uznesení z 3. riadneho zasadnutia OZ konaného dňa 08.02.2019. 

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 
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4. Žiadosti od občanov a subjektov pre OZ 

4.1 Žiadosť od pani Anny Jakubcovej, bytom 023 03 Zborov nad Bystricou 485 

Na rokovaní obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 14.12.2018 sa poslanci OZ zaoberali 

žiadosťou pani Anny Jakubcovej, bytom Zborov nad Bystricou 485, ktorá podala žiadosť 

o poskytnutie náhrady škody za pozemok CKN 12/2 v k. ú. Zborov nad Bystricou o výmere 

523 m2, ktorý je vedený na liste vlastníctva obce, a ktorý jej bol uznesením č. 9/1970 radou 

MNV pridelený ako náhradný pozemok za odobratý pozemok pod ihriskom pri základnej škole. 

Žiadala o peňažnú náhradu vo výške 10 €/m2. Žiadosť pani Anny Jakubcovej bola predložená 

právnikovi p. JUDr. Stopkovi na posúdenie, či na základe dokumentov, ktoré predložila 

(uznesenie a čestné vyhlásenie), vzniká právny nárok na jej odškodnenie. Zo stanoviska p. 

JUDr. Stopku vyplynulo, že pani Jakubcovú nemožno v súlade s platnými právnymi predpismi 

odškodniť z dôvodu neexistencie právneho titulu. Pani Jakubcová požiadala o prehodnotenie 

jej žiadosti a vystúpila na rokovaní OZ, kde poslancom opätovne vysvetlila celú situáciu. Pán 

starosta znovu poznamenal, že z právneho hľadiska tu nie je možnosť vyplatenia náhrady škody 

z dôvodu neexistencie právneho titulu tak, aby to bolo v súlade so zákonom. Pán Brandis 

poznamenal, že v dokladoch predložených pani Jakubcovou je nesúlad, t.j. v uznesení 

a v čestnom vyhlásení nepasujú čísla parciel, takisto v čestnom vyhlásení je uvedené meno pani 

Jendrišáková, pričom taká osoba neexistovala, došlo k administratívnej chybe na strane 

úradníčky. Pani Jakubcová môže jedine podať na obec žalobu na priznanie vlastníckeho práva 

alebo na priznanie nároku na náhradu škody. Pán starosta zhodnotil, že síce tu právne neexistuje 

nárok na náhradu škody, avšak obec by mohla poskytnúť náhradu škody pani Jakubcovej inak 

ako v peňažnom plnení. Pani Jakubcová požiadala o pomoc pri zriadení kanalizačnej prípojky, 

ktorá by bola napojená k zariadeniu pre seniorov a zriadenie práva vecného bremena 

spočívajúceho v práve prechodu a prejazdu cez pozemok pri Zariadení pre seniorov Harmónia 

k plánovanej garáži, viažuce sa k rodinnému domu s.č. 485. Poslanci OZ súhlasili. Pani 

Jakubcová sa im zato veľmi pekne poďakovala.   

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 42 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

POVERUJE 

starostu obce PaedDr. Juraja Hlavatého pripravením geodetického zámeru na zriadenie 

prístupovej komunikácie na parcele C KN 256/1 v šírke 3 m, v rámci ktorej sa zriadi vecné 

bremeno spočívajúce v práve prechodu a prejazdu viažuce sa k rodinnému domu s. č. 485.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

 

4.2 MARKANET, s.r.o. – Žiadosť o prejednanie umiestnenia zariadenia na prenos 

internetu 

Spoločnosť MARKANET, s.r.o. podala obci žiadosť dňa 21.3.2019 o prejednanie umiestnenia 

zariadenia na prenos internetu. Spoločnosť poskytuje internet v obci od roku 2011 a má v nej 

v súčasnosti okolo 110 klientov. Prívod internetu je do obce realizovaný prostredníctvom 

rádiového spoja na vzdialenosť dlhšiu ako 20 km. Nakoľko nároky na kvalitu internetu rastú, 

začína byť tento spôsob dopravy nedostačujúci. Na zasadnutí OZ vystúpil konateľ spoločnosti, 

Martin Karasz, ktorý poslancov OZ oboznámil s podanou žiadosťou. Prívod internetu by chcel 

realizovať z optického kábla od spoločnosti Slovak Telekom, a.s., ktorý je zakončený 

v prenajatom priestore tejto spoločnosti za obecným úradom. Zariadenie by bolo umiestnené 

v priestore nad toaletami obecného úradu. Namiesto platenia nájmu ponúkol obci wifi 

pripojenie na internet zdarma. Obec však bola úspešná v projekte ,,WiFi pre Teba“,  na základe 

ktorého sa v obci vytvorí 10 bezplatných wifi zón, ktoré budú slúžiť nielen obyvateľom obce, 
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ale aj jej návštevníkom. Ďalej ponúkol poslancom OZ, že bude aj naďalej zadarmo poskytovať 

internet pre základnú školu s materskou školou, obecný úrad, tribúnu u Kocifajov a zberný 

dvor. Taktiež dá na vlastné náklady prekontrolovať spotrebu elektriny v kanceláriách obecného 

úradu a na základe zistení dá vypracovať odporúčania, ako by sa tento odber elektriny dal 

znížiť, a to do konca septembra 2019. Starosta poznamenal, že v obci poskytujú internet tri 

spoločnosti, a to MARKANET, s.r.o., TES Media, s.r.o. a Čadca Net, s.r.o. a otvoril k tomuto 

bodu diskusiu. Poslanci OZ sa zaujímali o to, za akú cenu internet v obci poskytuje, a či 

do budúcnosti plánuje túto cenu zvyšovať. Pán Karasz odpovedal, že internet poskytuje 

obyvateľom obce najčastejšie za sumu 8 € mesačne (závisí od rýchlosti pripojenia) a túto cene 

neplánuje navyšovať. Poslanci s predloženým návrhom súhlasili, avšak za podmienky, že na 

zariadenie sa namontuje podružný elektromer a náklady za odber elektriny si bude pán Karasz 

hradiť sám. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 43 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

A) SCHVAĽUJE 

žiadosť o umiestnenie zariadenia na prenos internetu od spoločnosti MARKANET, s.r.o., 

Čadečka 640, 022 01 Čadca.   

B) POVERUJE 

starostu obce PaedDr. Juraja Hlavatého prípravou návrhu zmluvy, ktorá bude okrem povinných 

náležitostí obsahovať špecifikáciu miest, do ktorých sa bude internet poskytovať zadarmo,  

ktorá bude vypracovaná v súlade s účtovnými predpismi a na základe ktorej nebude spoločnosť 

MARKANET, s.r.o. platiť Obci Zborov nad Bystricou nájomné. Tento návrh zmluvy bude 

zaslaný poslancom OZ na schválenie na najbližšie OZ.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

 

4.3 OZ CYKLOKYSUCE, Čadca – Žiadosť o sponzorský príspevok 

OZ CYKLOKYSUCE podala dňa 4.4.2019 obci žiadosť o sponzorský príspevok v hodnote 

1000 € na preteky v cestnej cyklistike pod názvom ,,Kysuce – Orava cez kopec 2019 – 4. 

ročník“, ktorá sa bude konať dňa 4.8.2019. Sponzorský príspevok a jeho čerpanie sa použije 

výlučne na organizáciu a prezentovanie preteku. Spoluorganizátorom tohto podujatia je aj obec. 

Pretekári v rámci tejto športovej udalosti pravidelne štartujú u nás v obci, preto je tento 

cyklistický pretek vizitkou obce. V rámci rokovania OZ boli podané dva návrhy, jeden na sumu 

700 €, za ktorý hlasovali všetci poslanci okrem pána poslanca Brandisa a druhý na sumu                   

1 000 €, za ktorý hlasoval len pán poslanec Brandis. Schválený bol preto prvý návrh na sumu 

700 €.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 44 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

SCHVAĽUJE 
dotáciu vo výške 700 € pre Občianske združenie CYKLOKYSUCE, Čadca – u Hluška, 

Okružná 151/34, 022 04 Čadca na financovanie športového podujatia „Kysuce – Orava cez 

kopec“ v súlade s §5 písm. b) - VZN č.01/2014 Obce Zborov nad Bystricou o poskytovaní 

dotácií z rozpočtu Obce Zborov nad Bystricou. 

Hlasovalo:  

   za: Madaj, Macanga, Droščák, Targošová, Hlavatý, Podoláková 

proti: Brandis 

zdržal sa: 0 

 



OBEC ZBOROV NAD BYSTRICOU 
 

  

Zápisnica z Obecného zastupiteľstva obce Zborov nad Bystricou 

 4  

 

4.4. Milan Jedinák a Mária Jedináková, obaja bytom 023 03 Zborov nad Bystricou – 

Žiadosť o územnoplánovaciu dokumentáciu 

Milan Jedinák a Mária Jedináková, obaja bytom 023 03 Zborov nad Bystricou podali obci dňa 

28.2.2019 žiadosť o územnoplánovaciu dokumentáciu, v ktorej žiadali schválenie zmeny 

v územnom pláne obce, v ktorom je parcela CKN č. 1215/1, v k.ú. Zborov nad Bystricou, druh 

pozemku: zastavená plocha a nádvorie, na LV č. 803 vedená ako pešie plochy a priestranstvá. 

Tento pozemok by radi darovali svojej dcére, ktorá na ňom plánuje výstavbu rodinného domu. 

Poslanci so zmenou územného plánu obce súhlasili.   

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 45 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

SCHVAĽUJE 

zmenu časti územného plánu obce v prípade parcely CKN č. 1215/1 v k.ú. Zborov nad 

Bystricou zo stavu pešie plochy a priestranstvá na individuálnu bytovú výstavbu.  
Hlasovalo:  

   za: jednohlasne 

 

5. Správa o vykonanej kontrole hlavného kontrolóra  

Na základe uznesenia obecné zastupiteľstva č. 39/2019 zo dňa 08.02.2019, v ktorom OZ 

poverilo hlavného kontrolóra obce Ing. Mariána Podmanického vykonaním kontroly nákupu 

potravín v Základnej škole s materskou školou a v Zariadení pre seniorov Harmónia za IV. 

štvrťrok 2018, prioritne so zameraním sa na nákup mäsových výrobkov. Kontrolór obce 

predložil poslancom OZ výsledok kontroly. Z kontrolovaných faktúr a dodacích listov zistil, že 

hovädzie mäso sa kupuje z Bitúnku Čadca, s.r.o., avšak väčšina hovädzieho mäsa – čerstvého 

mala na etikete dodacieho listu uvedené: Poľská republika. Z dostupných dokumentov nebolo 

zrejmé, či dodaný tovar pochádza i z bitúnkov, kde sa vyskytol škandál s hovädzím mäsom. 

Kontrolór obce v opatrení navrhol nakupovať hovädzie mäso len z krajiny pôvodu: Slovenská 

republika. Poslanci OZ s uvedeným opatrením súhlasili. Pani Podoláková sa spýtala, či by 

Bitúnok Čadca, s.r.o. dovolil hlavnému kontrolórovi obce nahliadnuť do svojich zmlúv, aby 

videl od akých spoločností dováža bitúnok mäso. Pán starosta povedal, že je to zbytočné, 

nakoľko každé dovezené mäso na Slovensko prejde kontrolou – v rámci okresu Čadca všetko 

kontroluje Regionálna veterinárna a potravinová správa Čadca. Pán Hlavatý sa spýtal, kto 

preberá v škole a v zariadení pre seniorov mäso. Pán starosta odpovedal, že vedúce jedálne. 

Pán Brandis pochváli prácu hlavného kontrolóra obce - je to kus dobrej roboty a pre nás 

ponaučenie, čoho sa máme do budúcnosti vyvarovať, a čo viac kontrolovať.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 46 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

BERIE  NA  VEDOMIE 

Správu o výsledku následnej finančnej kontroly na základe uznesenia č. 39/2019 zo dňa 

08.02.2019 vykonanú hlavným kontrolórom Obce Zborov nad Bystricou v Základnej škole 

s materskou školou Zborov nad Bystricou 604 a Zariadení pre seniorov Zborov nad Bystricou 

201.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

 

6. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2019  

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Zborov nad Bystricou pre obdobie júl 2019 

– december 2019 je vypracovaný v zmysle zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
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neskorších predpisov. Plán kontrolnej činnosti bol zverejnený na úradnej tabuli obce 

a internetovej stránke dňa 17.04.2019. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 47 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

SCHVAĽUJE 

Plán kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce Zborov nad Bystricou na obdobie júl 2019 

– december 2019.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

7. VZN č. 01/2019 – poplatky ZpS Harmónia  

Starosta obce v súlade s § 4 ods. 3 písm. h) a § 6 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov a v zmysle zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych 

službách a o zmene a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní 

(živnostenský zákon) v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o sociálnych službách“) 

predložil poslancom OZ na rokovanie návrh Všeobecného záväzného nariadenia o poskytovaní 

sociálnych služieb, určení výšky platieb a platenia úhrady za poskytované sociálne služby 

a o podmienkach platenia a financovania v zariadení HARMÓNIA – Zariadenie pre seniorov 

Zborov nad Bystricou. Pán starosta poznamenal, že po roku fungovania sa prehodnotila 

ekonomická situácia zariadenia. Zistili sme, že sme jedno z najlacnejší zariadení v okrese 

Čadca a Kysucké Nové Mesto. Cena navýšenia predstavuje 18 – 30 € mesačne na jedného 

klienta. Taktiež sa od nového roka navýšili hrubé mzdy zamestnancov, a od mája sa zvyšujú aj 

príplatky za nočnú prácu a prácu v soboty a nedele. Starosta obce otvoril k tomuto bodu 

diskusiu. Pán Brandis poznamenal, že nie je proti tomu, aby sa ceny navýšili, avšak chýba mu 

väčšia analýza jednotlivých položiek vo VZN, t.j. čo je v nich zahrnuté. Ide napr. o pojem 

stravná jednotka, režijné náklady - nie je presne uvedené, čo daná cena zahŕňa, resp. koľko 

z danej ceny ide na mzdy zamestnancov. Starosta obce navrhol túto ekonomickú analýzu riešiť 

buď na konci roka alebo pri prerokovaní záverečného účtu obce. Pani Podoláková sa spýtala, 

čo na zvyšovanie cien hovorí klientela zariadenia pre seniorov, či klienti budú mať také 

dôchodky na úhradu služby. Pán starosta poznamenal, že ak niekomu nestačí dôchodok, 

uzatvára sa zmluva s rodinným príslušníkom – platiteľom časti úhrady, ktorý za klienta dopláca 

zvyšok sumy. Pán Brandis sa zaujímal o to, či majú Zborovania prednosť dostať sa 

do zariadenia. Pán starosta povedal, že nie. Ak však ide o osobu, ktorá sa ocitla v nepriaznivej 

životnej situácii, je sama a nemá sa kto o ňu postarať, môže ju posunúť v poradovníku.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 48 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

A) PREROKOVALO  

predložený návrh VZN č. 01/2019 OBCE ZBOROV NAD BYSTRICOU o poskytovaní 

sociálnych služieb, určení výšky platieb a platenia úhrady za poskytované sociálne služby 

a o podmienkach platenia a financovania v zariadení HARMÓNIA – Zariadenie pre seniorov 

Zborov nad Bystricou s účinnosťou od 01.06.2019.  

B) SA  UZNÁŠA  

na VZN č. 01/2019 OBCE ZBOROV NAD BYSTRICOU o poskytovaní sociálnych služieb, 

určení výšky platieb a platenia úhrady za poskytované sociálne služby a o podmienkach 

platenia a financovania v zariadení HARMÓNIA – Zariadenie pre seniorov Zborov nad 

Bystricou s účinnosťou od 01.06.2019.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 
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8. Dodatok č. 03 k VZN 1/2016 – opatrovateľská služba  

Starosta obce na základe §11 odsek 4 písm. g) s použitím § 4 odseku 3 písm. h) a p) zákona 

č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení a v zmysle zákona č. 448/2008 Z. z. 

o sociálnych službách a o zmene a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom 

podnikaní (živnostenský zákon) v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o sociálnych 

službách“), ktorý upravuje právne vzťahy pri poskytovaní sociálnych služieb, financovanie 

sociálnych služieb a dohľad nad poskytovaním sociálnych služieb predložil poslancom OZ 

na rokovanie návrh DODATOKU č.3 k VZN Č. 1/2016, ktorým sa schvaľuje podmienky 

poskytovania opatrovateľskej služby a o spôsobe určenia výšky úhrady za opatrovateľskú 

službu v obci Zborov nad Bystricou. Projekt opatrovateľskej služby, ktorý v obci prebieha, je 

financovaný z finančných prostriedkov Európskej únie. V súčasnosti obec zamestnáva 10 

opatrovateliek. V rámci projektu sa však nerátalo s navyšovaním minimálnej mzdy, preto tieto 

finančné prostriedky na mzdy opatrovateliek teraz chýbajú.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 49 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

A) PREROKOVALO  

návrh Dodatok č. 3 k VZN č. 1/2016 Obce Zborov nad Bystricou - podmienky poskytovania 

opatrovateľskej služby a o spôsobe určenia výšky úhrady za opatrovateľskú službu v obci 

Zborov nad Bystricou s účinnosťou od 01.06.2019. 

B) SA  UZNÁŠA  

na Dodatku č. 3 k VZN č. 1/2016 Obce Zborov nad Bystricou - podmienky poskytovania 

opatrovateľskej služby a o spôsobe určenia výšky úhrady za opatrovateľskú službu v obci 

Zborov nad Bystricou s účinnosťou od 01.06.2019.        

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

9. VZN č. 02/2019 – poplatky škola, jedáleň  

Starosta obce v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 

a doplnkov, zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, v zmysle § 5 a § 6 zákona                            

č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a v súlade so zákonom č. 601/2003 Z. z. 

o životnom minime a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

predložil poslancom OZ na rokovanie návrh VZN č. 02/2019 o výške príspevku na čiastočnú 

úhradu výdavkov v školách a školských zariadeniach zriadených Obcou Zborov nad Bystricou 

a termín zápisu detí na plnenie povinnej školskej dochádzky do základnej školy 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Zborov nad Bystricou. Starosta obce poznamenal, že 

poplatky sa nezvyšovali od roku 2013. Pripomienky k návrhu VZN vzniesla Základná škola 

s materskou školou Zborov nad Bystricou. Pripomienka sa týkala Centra voľného času. 

Požadovala, aby deti, ktoré si v škole uplatnia vzdelávací poukaz platili sumu 5 € ročne, zatiaľ 

čo deti, ktoré si v škole neuplatnia vzdelávací poukaz sumu 10 € ročne. Škola má totiž peniaze 

z uplatnenia si vzdelávacieho poukazu navyše. Starosta obce taktiež upozornil poslancov OZ, 

že obedy pre žiakov od septembra sú prezentované zadarmo, avšak nie je to pravda. Na obed 

žiaka budú rodičia ešte čiastočne doplácať.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 50 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

A) PREROKOVALO  

návrh VZN č. 02/2019 o výške príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školách a školských 

zariadeniach zriadených Obcou Zborov nad Bystricou a o zápise detí na plnenie povinnej 
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školskej dochádzky do základnej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Zborov nad 

Bystricou s účinnosťou a platnosťou od 01.09.2019.  

B) SA  UZNÁŠA  

na VZN č. 02/2019 o výške príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školách a školských 

zariadeniach zriadených Obcou Zborov nad Bystricou a o zápise detí na plnenie povinnej 

školskej dochádzky do základnej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Zborov nad 

Bystricou s účinnosťou a platnosťou od 01.09.2019.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

10. Rôzne - diskusia  

10.1 Projektový zámer – výstavba rodinných domov  

Na základe uznesenia obecné zastupiteľstva č. 34/2019 zo dňa 08.02.2019, v ktorom OZ uložilo 

obecnému úradu pripraviť projektový zámer využitia pozemku pri škole – bývalé ihrisko parc. 

č. CKN 92 v k.ú. Zborov nad Bystricou zameraný na výstavbu rodinných domov v štýle 

bungalov vrátane infraštruktúry starosta obce prestavil poslancom OZ projektový zámer 

výstavby 10 rodinných domov vrátane inžinierskych sietí a oplotenia. Pred vstupom na rodinnú 

zástavbu by bolo záchytné parkovisko pre návštevu, ako aj priestor na umiestnenie nádob na 

separovaný zber. Projektový zámer má dva typy domov – typ A (záhrada za domom) a typ B 

(záhrada pred domom). Je potrebné ale riešiť prístup k plánovanej výstavbe – miestnu 

komunikáciu. Taktiež je potrebné vyriešiť, aké požiadavky bude obsahovať verejná obchodná 

súťaž. Starosta obce otvoril k tomuto bodu diskusiu. Poslanci OZ pochválili dobre spracovaný 

projektový zámer a poverili starostu obce a pracovníkov obecného úradu k príprave ďalších 

podkladov realizácie zámeru.   

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 51 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

A) SCHVAĽUJE 

projektový zámer využitia pozemku pri škole – bývalé ihrisko parc. č. CKN 92 v k.ú. Zborov 

nad Bystricou zameraný na výstavbu 10 rodinných domov. 

B) POVERUJE  

starostu obce PaedDr. Juraja Hlavatého prípravou súťažných podkladov – spôsobom verejno-

obchodnej súťaže pre vysúťaženie investora zámeru, finančného rozpočtu celého zámeru, návrh 

riešenia miestnej komunikácie - zokruhovania a ostatných podkladov týkajúcich sa 

projektového zámeru. 

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

 

10.2 Odstránenie závad na streche bytového domu s.č. 735 

Na základe uznesenia obecné zastupiteľstva č. 37/2019 zo dňa 08.02.2019, v ktorom OZ 

poverilo zamestnancov obecného úradu, aby urobili výberové konanie na zhotoviteľa, ktorý by 

vykonal opravu strechy bytového domu s.č. 735 a 702. Starosta obce informoval poslancov OZ, 

že oslovil dve firmy, a to pán Ďuranu a pána Krasňana. Zatiaľ má vypracovanú len jednu 

cenovú ponuku, a to od pána Ďuranu. Pán Krasňan cenovú ponuku prisľúbil vypracovať na 

najbližšie OZ. Vo fonde opráv sa celkovo nachádza okolo 24 046, 58 €, je to však pre tri bytové 

domy, a to s.č. 208, 702 a 735. Je preto potrebné túto opravu dôkladne zvážiť. Osloví sa pán 

Jozef Kubala, zhotoviteľ striech na bytových domoch, aby posúdil, v akom stave sa nachádzajú. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 52 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

A) BERIE  NA  VEDOMIE 
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cenovú ponuku na opravu strechy bytového domu s.č. 735 od spoločnosti DuranTrade, s.r.o., 

Zborov nad Bystricou 765, 023 03 Zborov nad Bystricou.  

B) POVERUJE  

starostu obce PaedDr. Juraja Hlavatého, aby pripravil stav zhodnotenia striech bytových domov 

s. č. 702 a 735 na najbližšie obecné zastupiteľstvo.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

 

10.3 Informácia o rozpočtovom opatrení  

Na OZ bola predložená Informácia o rozpočtovom opatrení starostu obce na úpravu rozpočtu 

za rok 2018 č. 11/2018 zo dňa 17.12.2018 a č. 12/2018 zo dňa 28.12.2018. z dôvodov: povolené 

prečerpanie výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov a presun rozpočtových prostriedkov 

v rámci schváleného rozpočtu.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 53 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou  

BERIE  NA VEDOMIE 

Informáciu o rozpočtovom opatrení starostu obce na úpravu rozpočtu za rok 2018 č. 11/2018  

zo dňa 17.12.2018 a č. 12/2018 zo dňa 28.12.2018.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

10.4 Spotreba pohonných hmôt za rok 2018 

Pán Brandis sa zaujímal aká bola spotreba PHM za rok 2018. Požiadal hlavného kontrolóra 

obce o prekontrolovanie spotreby PHM (aká je skutočnosť, aká je norma). 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 54 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou  

POVERUJ E 

hlavného kontrolóra obce Ing. Mariána Podmanického vykonaním kontroly spotreby PHM 

za rok 2018.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

10.5 Pripomienky a návrhy poslancov 

Pán Brandis 

- zaujímal sa o ľudí z obce, ktorí darujú krv, či im obec ďakuje vo forme nejakého posedenia; 

bolo by dobré týchto ľudí aj vyzdvihnúť – sú to vzácni ľudia, ktorí to nezištne robia  

- zaujímal sa o to, či sa obec zapojila do nejakej výzvy na detské dopravné ihrisko; pán starosta 

odpovedal, že škola sa už do jednej takejto výzvy zapojila, avšak nespĺňala podmienky, tak 

bola vylúčená 

- v rámci budovania kanalizácie bolo ľudom u Gorilov sľúbené, že im rozkopané pozemky 

dajú do pôvodného stavu, doteraz sa tak nestalo, občania tam plánovali orať a sadiť zemiaky, 

teraz im vznikla škoda; pán starosta povedal, že odišla reklamácia na STABAG, s.r.o., 

doteraz na ňu však neodpovedali; pán Brandis povedal, že bude potrebné týchto ľudí 

odškodniť, nakoľko zemiaky už nezasadia 

- zaujímal sa o to, kam sa uskladňuje stavebný materiál, ako sa to rieši; navrhol niekde ho 

zhromažďovať, kúpiť drviacu lopatu pre viacero dedín, materiál je možné potom znovu 

použiť  

- Miroslav Imrišík, či ho možno zamestnať na obecnom úrade; pán starosta odpovedal, že 

obec ho má na § 12 – menšie obecné služby 

- ako je to s komasáciou Zborova; pán starosta odpovedal, že obec žiadosť nedávala 
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- či obec zisťovala, koľko stojí taký defibrilátor; starosta odpovedal, že sme dostali ponuku 

okolo 3 000 € 

 

Pani Podoláková  

- u Poláčkov si ľudia urobili skládku pri kontajneroch – ako to budeme riešiť, či sa im to 

odvezie alebo nie; pán starosta odpovedal, že odvezie 

- u Ščibalov – je potrebné odvodniť Sihly do jarku, ktorý by išiel povedľa miestnej 

komunikácie, keďže tam ľudí zatápa; pán starosta prisľúbil pomoc, keď sa v ulici bude 

budovať kanalizácia, voda by sa zviedla do jarku  

- poďakovala za autobusový spoj, ktorý ide z Čadce od nemocnice cca o 10.40 hod. 

na autobusovú stanicu, kde ho čaká autobus, ktorý ide na Bystrice (je to hlavne kvôli starším 

občanom, pre ktorých je cesta na autobus až na zastávku k železničnej stanici v meste dosť 

náročná) 
 

Pán Madaj 

- ako to bude s vodou na cintoríne; pán starosta odpovedal, tak ako vždy, bude vo veľkej 

cisterne  
 

11 Schválenie uznesení 

Pán Mgr. Marcel Kormanec, člen návrhovej komisie, predniesol návrhy uznesení zo zasadania 

OZ.   

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

12 Záver   

Pán starosta poďakoval prítomným poslancom OZ za účasť a ukončil zasadanie obecného 

zastupiteľstva. 

 

 

Zapisovateľka:  

JUDr. Viera Záteková Valková    .................................................. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

1. Overovateľ: 

Anton Macanga     .................................................. 

 

2. Overovateľ: 

Dušan Brandis     .................................................... 

 

 

 

 

 

Mgr. Marcel Kormanec      PaedDr. Juraj Hlavatý 
         prednosta OÚ        starosta obce 


